
       ROMÂNIA 
  JUDEŢUL    TIMIŞ
  COMUNA     ŞTIUCA
  CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L
încheieat  astăzi, 20 septembrie  2010,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a  

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca

Secretarul comunei  Ştiuca,  domnul Marian  Dincă, deschide şedinţa ordinară a Consiliului 
local, arătând că aceasta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 143/2010 a  primarului 
comunei Ştiuca   pentru  ziua  de  luni, 20 septembrie 2010, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a 
consiliului local. 

Consiulul   local  alege  preşedintele  de  şedinţă  pentru  următoarele  trei  luni  în  persoana 
domnului consilier Stanciu Ioan-Dorin.   

Preşedinte   de   şedintă  în  exerciţiu,  domnul   Stanciu  Ioan-Dorin,   prezintă   situaţia 
prezenţei:  sunt  prezenţi toţi cei 11 consilieri.  La  şedinţa  de  consiliu  participă domnii: Vasile 
Bejera, primarul comunei Ştiuca, Vasile  Benzar, contabil   şi  Marian  Dincă, secretarul comunei. 
În aceste condiţii domnul preşedinte declară  sedinţa   legal  constituită.

Procesul-verbal al şedinţei  ordinare  din   11 august  2010   a  fost comunicat domnilor 
consilieri la termen şi s-a luat la cunoştinţă de conţinutul acesteia.  Domnul preşedinte  de şedinţă 
solicită  dacă sunt intervenţii  din partea domnilor  consilieri. Se constată că nu sunt intervenţii. 
Se supune la vot: cu  11  voturi se  aprobă  procesul-verbal  a  Consiliului local al comunei Ştiuca.

Domnul  preşedintele   de  şedintă  în exerciţiu prezintă  ordinea  de zi :

1. Aprobarea   rectificării  bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2010;
2. Aprobarea   privind  punerea  la  dispoziţia Comisiei comunale de fond 

funciar a unei  suprafeţe de teren  pentru a fi retrocedată foştilor proprietari;
3. Aprobarea   unei  dezmembrării  de teren;
4. Diverse.

Cu majoritatea absolută  se adoptă ordinea de zi.
Preşedintele Comisiei juridice,  domnul  dr. Ioan Cubin,   prezintă raportul de avizare al 

comisiilor de specialitate. 

La  primul punct al ordinei de zi, domnul Vasile  Benzar, contabilul instituţiei,  prezintă 
referatul   privind  rectificarea bugetului local  al comunei Ştiuca pe anul 2010.  Veniturile  totale 
ale buget local  se diminuează cu  suma  de 337,00 mii lei  şi respectiv  cheltuielile totale cu aceiaşi 
sumă, din care cheltuielile pentru învăţământ  351,00 mii lei şi  14,00 mii lei   la  transporturi. 
Domunl Benzar Nicolae  arată, în intervenţia sa, că  este de acord cu această rectificare şi în semn 
de protest se  va abţine de la vot.  Nu au  mai fost intervenţii  din partea  domnilor consilieri. 
Domnul  preşedinte   supune la vot  aprobarea proiectului   de  hotărâre.   Cu  9  voturi   şi  două 
abţineri    se  adoptă    Hotărârea nr.42/2010  privind    apobarea  rectificării  bugetului local al 
comunei Ştiuca pe anul 2010.

 La  punctul al doilea al ordinii de zi,  domnul  secretar  Marian Dincă  prezintă referatul 
domnului  viceprimar,  Ioan  Boc,  din care rezultă  oportună şi   necesară  aprobarea  de   către 
Consiliul  local al  comunei  Ştiuca  a punerii la  la dispoziţia Comisiei comunale de fond funciar  a 
suprafeţei de  17,23  hectare  pentru  a  fi  retrocedate  foştilor proprietari. La acest punct  n-au 
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fost  intervenţii  din  partea   domnilor  consilieri.  Domnul  preşedinte   supune  la  vot  aprobarea 
proiectul  de hotărâre.  Cu  10 voturi  şi o abţinere   se  adoptă   Hotărârea nr.43/2010  privind 
aprobarea  de  către  Consiliul  local al  comunei  Ştiuca  a punerii  la  la dispoziţia Comisiei 
comunale de fond funciar  a unei  suprafeţe de teren  pentru  a  fi  retrocedate  foştilor proprietari.

La următorul punct al ordinii de zi,  domnul primar Vasile Bejera,  prezintă   referatul din 
care  rezultă  necesitatea  aprobării   de  către  consiliul  local   a  unei  dezmembrări   din   Cartea 
Funciară  nr.  4000654  pe  localitatea  Ştiuca,  respectiv  suprafaţa  de  11o.ooo  m.p.   să  fie 
dezmembrată  în două suprafeţe una  de 73.063 mp  şi cealaltă de 36.937mp. În suprafaţa de 
73.031m.p.  se propune realizarea unui  nou cartier de locuinţe  cu circa 60 de locuinţe.  Domnul 
primar  precizează că o parte din loturi vor  fi concesionate  locuitorilor comunei Ştiuca iar o parte 
vor fi vândute prin licitaţie, dar acest aspect va fi obiect de dezbatere pentru conciliul local în altă 
dată,  după ce va  fi  finalizat noul P.U.Z. Domnii consilieri, în relaţiile  lor cu  locuitorii comunei, 
trebuie să prezinte acesată situaţie în mod  corect,  fără a fi lăsate suspiciuni că primarul  ar  face 
afaceri cu terenurile comunei. Din partea  domnilor consilieri   nu au  fost intervenţii. Domnul 
preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre. Cu  10 voturi  şi o abţinere   se  adoptă 
Hotărârea nr.44/2010 privind aprobarea efectuării  unei   dezmembrări în   localitatea   Ştiuca.

La  ultimul  punctul  al ordinii de zi  domnii  consilieri  se  fac următoarele  intervenţii :
Domnul   consilier   Pop  Mihai   doreşte   să  fie   ştie  dacă  fostul  teren  intravilan  din 

Dragomireşti mai poate fi  introdus în intravilanul actual al localităţii.  Domnul Vasile  Bejera 
arată  că  actual  PUG,  făcut  prin  anii  ’90,  nu  are  prinsă  această  zonă în  intravilan  întrucât 
drumurile au caracteristicile  drumului de exploatare agricolă, adică sunt de 4 merti  iar  pentru 
străzi  sunt  necesare cel puţin 12 metri, deci  fiecare proprietar trebuie  să renunţe la 4  metri din 
lotul său.

În continuare  domnul primar Vasile Bejera  doreşte să  facă câteva precizări consiliului 
loocal al comunei Ştiuca :

 s-au  realizat transversările solicitate de dl.consilier Logoş Gheorghe;
 subcomisia pentru achiziţia tractorului nu a hotărât ce marca se poate cumpăra; 

primarul şi viceprimarul vor  contacta şi ei nişte furnizori de utilaje agricole şi vor 
comunica consiliului local ce trebuie realizat pentru achiziţionarea utilajului;

 pompa  din forajul  de alimentare cu apă a localităţii Ştiuca este stricată şi trebuie 
înlocuită cu alta nouă.

Domnul consilier Miloş Jim   semnalează  faptul că în localitatea Zgribeşti este necesară 
construirea  unui nou  podeţ  la drumul  ce vine dinpre Poiana Mare. Domnul primar  Vasile 
Bejera  va  lua  măsurile  ce se impun pentru contruirea unui  nou podeţ.

Domnul   consilier   Vasile  Buşu   informează   consiliul  local   că,  partidul  pe   care  îl 
reprezintă  în  consiliu,  Pratidul  Conservator,  îşi  pune   la   dispoziţie   specialiştii  săi  pentru 
consilierera cetăţenilor  în accesare  de fonduri europene.

După   epuizarea  discuţiilor  domnul   Stanciu  Ioan-Dorin   preşedinte   de   şedintă   în 
exerciţiu declară   lucrările   şedinţei   ordinare  închise.

Preşedinte  de  şedintă           Întocmit,

        Consilier, Secretarul   comunei,

Stanciu Ioan-Dorin Marian   Dincă    
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